
Geachte heer/mevrouw, 
 
Laat ik beginnen met het vermelden van goed nieuws, het is gelukt om de nieuwe Adobe‐
overeenkomst mogelijk te maken. 
 
De instellingen die al deelnamen aan de Adobe‐overeenkomst hebben op grote schaal ingetekend op 
de nieuwe overeenkomst. Dankzij al deze scholen komt de nieuwe overeenkomst nu beschikbaar. 
Voor hen betekent dit dat zij veel nieuwe producten kunnen gebruiken en aan hun studenten de 
mogelijkheid geven om tegen gunstige tarieven kennis te maken met de software van Adobe. 
 
Ruim een jaar geleden zijn wij, samen met de 4 grote grafische instellingen in het MBO (het 
Mediacollege, De Eindhovense School, het Grafisch Lyceum Rotterdam en het Grafisch Lyceum 
Utrecht), gesprekken begonnen met Adobe voor een overeenkomst voor hun studenten. Deze 
overeenkomst is er gekomen en werd in dat segment een succes. Zowel de studenten als de 
instellingen profiteerden van het feit dat er met goed werkende, legale software werd gewerkt zowel 
thuis als op school. De overeenkomst was uniek in de wereld. Deze overeenkomst hebben wij als 
basis kunnen gebruiken voor de overeenkomst die er nu gesloten is. Wij zijn deze 4 instellingen dan 
ook zeer dankbaar voor het feit dat zij vorig jaar hun nek hebben uitgestoken. 
 
Wij hebben de afgelopen weken erg veel van u gevraagd. Keer op keer hebben we u per mail 
opgeroepen om deel te nemen aan de nieuwe licentie, uit de reacties die wij daarop kregen bleek dat 
we af en toe wellicht iets te veel mailden. De reden hiervoor is eenvoudig te verklaren, de 
inschrijving kwam moeizaam op gang, terwijl wij ervan overtuigd waren dat er, kijkend naar het 
succes bij de grafische instellingen, een goede overeenkomst werd voorgelegd. 
 
De komende weken zal geleidelijk aan de software beschikbaar komen voor zowel de instelling als 
voor de studenten en docenten. Het streven is om ruim voor het begin van het nieuwe schooljaar 
alles gereed te hebben. Studenten en docenten zullen de software dan kunnen bestellen bij Slim.nl. 
 
Mocht u als school nog niet hebben ingetekend dan kunnen wij u melden dat wij op de valreep 
afspraken hebben kunnen maken met Adobe over aanmelding gedurende het komende jaar. Adobe 
heeft steeds aangegeven dat de prijzen voor diegene die niet meteen deelnemen fors zouden stijgen. 
Het is ons gelukt om dit uit het contract te krijgen. Niet deelnemen betekent dat de extra 
mogelijkheden nog niet beschikbaar zijn, maar u heeft nu tenminste de kans om nog een jaar na te 
denken over het verlengen van uw lopende overeenkomsten. De verlenging kan op elk moment 
plaatsvinden op onze website. 
 
Het zijn een paar intensieve maanden geweest, maar de overeenkomst is rond. Ik wil alle 
deelnemende instellingen bedanken voor het feit dat zij hebben ingeschreven voor nog 4 jaar Adobe. 
Dankzij jullie hebben wij in Nederland wederom een wereldwijd unieke overeenkomst gerealiseerd. 
 
Bedankt! 
 
Met vriendelijke groet, 
 
Charles Stork 
Adjunct‐directeur 
SLBdiensten – Slim.nl 


